

The most recent revision of this translation and of other documents is available as a free download at:  
<http://ssrn.com/abstract=1579414>

**Law About the Constitution of the German Evangelical Church. From 14 July 1933.**

The Government has adopted the following law, hereby proclaimed:

Article 1: For the German Evangelical Church, a constitution has been provided on 11 July 1933 that is, with the implementation ordinance, acknowledged by the Empire and published in the appendix.

Article 2 (1): The German Evangelical Church is a corporate body under public law of the Empire.  
(2) The rights and duties of the German Evangelical Church Union are passed on to the German Evangelical Church. [...]

The Chancellor Adolf Hitler  
The Minister of the Interior Frick

**Gesetz über die Verfassung der Deutschen Evangelischen Kirche. Vom 14. Juli 1933.**

Die Reichsregierung hat das folgende Gesetz beschlossen, das hiermit verkündet wird:

Artikel 1 Der Deutschen Evangelischen Kirche ist am 11. Juli 1933 eine Verfassung gegeben, die nebst der Einführungsverordnung von Reichs wegen anerkannt und in der Anlage veröffentlichte wird.

Artikel 2 (1) Die Deutsche Evangelische Kirche ist Körperschaft des öffentlichen Rechts des Reichs.  
(2) Die Rechte und Pflichten des Deutschen Evangelischen Kirchenbundes gehen auf die Deutsche Evangelische Kirche über. [...]

Der Reichskanzler Adolf Hitler  
Der Reichsminister des Innern Frick